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	  	  	  	  	  PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  

Tid:  torsdag den 4 april 2018, 18.30–20.30 

Plats:  Medborgarkontoret i Tullinge centrum     

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

  Louise Linder  

Anders Thorén  

Carl Widercrantz, POLSEK 

Per Börjel   

Elisabet Thorén 

Christian Wagner  

Åsa Karmteg 

Lars Gösta Almgren    

Frånvarande:  Rita Ilomäki   	    

	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  Åsa	  och	  Larsgösta	  välkomna	  till	  styrelsen.	  	  	  
	  

§2	   Godkännande	  av	  dagordning	  
	   Dagordningen	  godkändes.	  	  	  
	  
§3	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  	  
	   Det	  fanns	  inga	  kommentarer	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  godkändes.	  	  	  
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§4	  	   Konstituerande	  	  	  
	   Camilla	  presenterade	  ärendet.	  Årsmötet	  uppdrog	  åt	  styrelsen	  att	  inom	  sig	  utse	  de	  
	   roller	  som	  styrelsen	  finner	  lämpligt,	  vid	  ett	  konstituerande	  sammanträde.	  Samt	  
	   att	  dessa	  roller	  tydligt	  kommuniceras	  till	  medlemmarna	  	  
	  
	   Av	  stadgarna	  framgår	  följande:	  	  
	   §	  10.1	  ”Styrelsen	  skall	  bestå	  av	  ordförande	  samt	  lägst	  fyra	  och	  högst	  sju	  
	   ordinarie	  ledamöter	  samt	  lägst	  en	  och	  högst	  fyra	  suppleanter.	  Suppleant	  har	  rösträtt	  
	   vid	  bortfall	  av	  ordinarie	  ledamot.	  Styrelsen	  utser	  inom	  sig,	  kassör	  och	  kan	  även	  utse	  
	   andra	  funktioner	  bland	  ledamöterna”.	  	  
	  
	   Miniminivån	  enligt	  stadgarna	  innebär	  att	  en	  kassör	  måste	  utses.	  	  
	  
	   Beslutades	  att	  styrelsens	  sammansättning	  för	  2018	  ska	  vara	  enligt	  följande:	  
	   Camilla	  Jägemalm,	  ordförande.	   	  
	   Louise	  Linder,	  ledamot	  och	  kassör.	  
	   Carl	  Widercrantz,	  ledamot,	  sekreterare	  och	  valsamordnare.	  
	   Elisabet	  Thorén,	  ledamot	  och	  kommunikationsansvarig.	  	  
	   Anders	  Thorén,	  ledamot	  och	  webbmaster.	  
	   Per	  Börjel,	  ledamot.	  	  
	   Rita	  Ilomäki,	  ledamot.	  	   	  
	   Christian	  Wagner,	  ledamot.	  	  	  	  	   	  
	   Åsa	  Karmteg,	  suppleant.	  	   	  
	   Lars	  Gösta	  Almgren,	  suppleant.	  	  
	  
	   Ytterligare	  roller	  kan	  dock	  komma	  att	  utses.	  Dels	  eftersom	  inte	  hela	  styrelsen	  var	  
	   samlad,	  dels	  om	  behov	  identifieras.	  
	   	  	  
§5	   Firmatecknare	  	  
	   Beslutades	  att	  välja	  Camilla	  Jägemalm	  (661105-‐4906),	  Louise	  Linder	  (521006-‐1924)	  
	   och	  Carl	  Widercrantz	  (861102-‐0291)	  att	  var	  för	  sig	  teckna	  föreningens	  konto.	  	  

	  
§6	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  

Carl	  berättade	  om	  senast	  nytt	  från	  KS/KF.	  
	  
TUP	  är	  anmälda	  till	  följande	  marknadsdagar	  i	  Tullinge	  C:	  	  	  	  

	   Vårmarknad	  28	  april	  	  
	   Höstmarknad	  29	  september	  	  
	   Julmarknad	  8	  december	  
	  
	   Carl	  ska	  uppmana	  TUPs	  förtroendevalda	  att	  delta	  vid	  marknadsdagarna.	  
	  
	   Beslutades	  att	  vi	  ska	  återanvända	  påskfoldern	  till	  vårmarknaden.	  Framsidan	  ska	  dock	  
	   bytas	  ut	  till	  en	  vårhälsning.	  
	  
	   Vid	  vårmarknaden	  ska	  intresserade	  personer	  kunna	  anmäla	  sig	  som	  medlemmar	  direkt	  
	   via	  en	  iPad.	  Tanken	  är	  att	  vi	  ska	  ha	  någon	  typ	  av	  större	  skärm	  för	  detta.	  	  	  
	  
	   Alla	  kandidater	  ska	  intyga	  på	  en	  förklaringsblankett	  att	  de	  godkänner	  att	  ställa	  upp	  för	  
	   Tullingepartiet	  i	  kommunalvalet.	  Kandidatförsäkran	  ska	  vara	  inlämnad	  till	  
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	   Länsstyrelsen	  senast	  10	  april.	  Carl	  samlar	  in	  de	  sista	  förklaringarna.	  Om	  det	  finns	  några	  
	   felaktigheter	  i	  inlämnade	  kandidatförklaringar	  ska	  detta	  kunna	  korrigeras	  av	  Carl	  innan	  
	   det	  lämnas	  in	  till	  Länsstyrelsen.	  
	  

Trädavverkningen	  längs	  järnvägen	  i	  centrala	  Tullinge	  har	  blivit	  en	  stor	  fråga.	  Med	  
anledning	  av	  detta	  har	  vi	  skrivit	  en	  debattartikel	  till	  lokaltidningarna	  samt	  två	  enkla	  
frågor	  till	  kommunfullmäktige.	  I	  argumentationen	  har	  vi	  försökt	  få	  till	  en	  vinkling	  mot	  
kommundelningsfrågan	  och	  att	  tillvarata	  invånarnas	  intressen.	  	  
	  
Carl	  har	  begärt	  ut	  handlingar	  från	  Trafikverket	  och	  Anders	  har	  försökt	  få	  till	  stånd	  ett	  
möte	  angående	  hur	  vi	  inom	  TUP	  kan	  få	  information	  på	  samma	  sätt	  som	  kommunen	  får	  
idag.	  	  
	  
Anders	  har	  inför	  valet	  blivit	  intervjuad	  av	  Björn	  Adelly	  på	  MKC	  den	  27	  mars.	  Intervjun	  
blev	  lyckad	  och	  Anders	  fick	  möjlighet	  att	  redogöra	  för	  TUPs	  historia	  samt	  de	  viktigaste	  
frågorna	  inför	  valet.	  	  
	  
SPF	  anordnar	  en	  politikerutfrågning	  på	  Tumba	  scenen	  den	  18	  april.	  Anders	  kommer	  att	  
representera	  TUP	  vid	  utfrågningen.	  Carl,	  Thomas	  Karlsson	  (kommunala	  
pensionärsrådet)	  och	  Kerstin	  Edman	  (vård-‐	  och	  omsorgsnämnden)	  kommer	  att	  vara	  
med	  i	  publiken.	  	  
	  
Carl	  och	  Anders	  rapporterade	  från	  kommunens	  analysdagar.	  Det	  var	  två	  heldagar	  med	  
inblick	  i	  kommunens	  verksamhet.	  Ledande	  tjänstemän	  från	  olika	  förvaltningar	  skötte	  
presentationerna.	  Det	  var	  inte	  speciellt	  mycket	  analys,	  mest	  en	  uppräkning	  av	  hur	  det	  
ser	  ut	  i	  kommunen.	  	  	  

	  
§7	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan.	  
Anders	  berättade	  om	  nya	  hemsidan.	  Offerten	  för	  hemsidan	  var	  utan	  moms,	  vilket	  
innebär	  att	  det	  blev	  drygt	  25	  %	  dyrare.	  Men	  anledning	  av	  detta	  beslutade	  styrelsen	  om	  
tilläggsmedel	  för	  hemsidan.	  	  
	  
Plucera	  har	  dock	  inte	  tagit	  betalt	  för	  den	  tid	  som	  det	  tog	  för	  att	  få	  ordning	  på	  
massutskick	  till	  medlemmarna.	  
	  
Lasse	  berättade	  om	  sin	  idé	  att	  skapa	  ett	  opolitiskt	  forum	  på	  den	  nya	  hemsidan.	  Tanken	  
är	  skapa	  ett	  från	  Facebook	  fristående	  forum.	  Syftet	  är	  att	  få	  mer	  trafik	  till	  den	  nya	  
hemsidan.	  	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  
Elisabet	  redogjorde	  för	  senaste	  nytt	  i	  media.	  	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	   	  	   	  
Louise	  redogjorde	  för	  ekonomin,	  rapport	  var	  utskickad	  sedan	  tidigare.	  	  
	  
Beslutades	  att	  TUPs	  gamla	  Facebook-‐grupp	  ska	  tas	  bort.	  	  
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d) Den	  andra	  vägen	  	  
Per	  rapporterade	  från	  sitt	  besök	  på	  Drevvikenpartiets	  valupptakt.	  Per	  berättade	  
inspirerande	  om	  TUP	  för	  mötesdeltagarna	  på	  valupptakten.	  Per	  hade	  även	  gjort	  i	  
ordning	  en	  Power	  Point-‐presentation	  som	  vi	  kan	  återanvända	  vid	  andra	  tillfällen.	  	  
	  

§8	   Rapport	  från	  årsmötet	  	  	  	  	  	  
	   Årsmötet	  blev	  turbulent,	  men	  nu	  måste	  allt	  fokus	  läggas	  på	  valrörelsen.	  Fyra	  
	   medlemmar	  valde	  att	  lämna	  TUP	  i	  slutet	  av	  årsmötet.	  En	  av	  dem,	  Karin	  Nakamura,	  har	  
	   dock	  gått	  med	  igen	  vilket	  är	  positivt.	  	  
	   	  
	   Årsmötesprotokollet	  är	  utskickat	  till	  styrelsen.	  	  
	  
§9	   Rapport	  från	  påskaktiviteten	  vid	  pendeltåget	  	  	  	  
	   Under	  förra	  veckan	  har	  påskaktiviteten	  varit	  i	  full	  gång	  och	  det	  har	  delats	  ut	  påsar	  
	   innehållande	  kyckling,	  chokladägg	  och	  minifolder	  vid	  pendeltåget	  samt	  vid	  Riksten.	  Det	  
	   har	  varit	  mycket	  uppskattat	  med	  bra	  respons	  från	  tullingeborna.	  Dessutom	  fick	  vi	  
	   några	  nya	  medlemmar,	  men	  tyvärr	  inträffade	  en	  incident	  i	  samband	  med	  
	   morgonkampanjen	  vid	  pendeln.	  En	  av	  våra	  utdelare	  har	  uppträtt	  oacceptabelt	  och	  
	   sagt	  en	  del	  otrevligheter	  till	  Karin	  Pilsäter.	  Beslutades	  att	  medlemmen	  som	  gjort	  detta	  
	   inte	  ska	  representera	  TUP	  i	  flera	  kampanjer.	  	  
	  
§10	   Valrörelsen	  2018	  	  	  
	   Efter	  det	  stormiga	  årsmötet	  skulle	  vi	  behöva	  anordna	  ett	  valupptaktsmöte	  som	  är	  
	   inspirerande	  och	  engagerande.	  Vid	  det	  tillfället	  kan	  vi	  exempelvis	  utbilda	  medlemmar	  
	   som	  vill	  bli	  mer	  aktiva	  inom	  sociala	  medier.	  Även	  utbildning	  av	  dörrknackare	  kan	  vara	  
	   relevant	  under	  ett	  sådant	  tillfälle.	  Beslutades	  att	  fortsätta	  med	  planeringen	  av	  
	   valupptakten.	  	  
	  
	   Anders	  har	  pratat	  med	  Micke	  Bodner	  om	  fotografering	  av	  de	  första	  namnen	  
	   på	  valsedeln.	  Carl	  samordnar	  en	  tid	  som	  passar	  för	  så	  många	  som	  möjligt.	  Micke	  
	   kan	  dessutom	  hjälpa	  till	  att	  göra	  korta	  videoinslag	  för	  Youtube.	  
	  
	   Elisabet	  presenterade	  början	  till	  en	  ny	  foder	  och	  gav	  bakgrund	  till	  hur	  vi	  har	  
	   resonerat	  gällande	  strategi	  inför	  valkampanjen	  (aktivitetsplan).	  Beslutade	  att	  
	   synpunkter	  på	  foldern	  och	  aktivitetsplanen	  ska	  mejlas	  till	  Elisabet.	  
	  
§11	   Övriga	  ärenden	  	   	  

Lasse	  berättade	  att	  föreningen	  Akvarellen	  ska	  ha	  ett	  30-‐årsfirande	  lördagen	  den	  9	  
	   juni.	  Det	  vore	  bra	  om	  någon	  från	  TUP	  vill	  besöka	  firandet	  för	  att	  dela	  ut	  en	  gåva.	  	  

	  
Det	  fanns	  inga	  övriga	  ärenden.	  
	  

§12	   Nästa	  möte/Avslutning	  
Nästa	  möte	  beslutades	  till	  torsdag	  3	  maj	  kl	  18:30,	  på	  Medborgarkontoret.	  

	   Ordförande	  tackade	  alla	  närvarande	  och	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  
	  

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  
	  
	  
	   Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm	  


